## 薄扶林慈善挑戰盃2014 個人組別報名表格(讀以正楷填寫表格)

<b>個人組別</b> □男 □女 ○青少年組別Youth (*11-17歲) ○公開組○pen (18歲或以上,不限年齡) ○高級一組Master 1 (*30-39歲) ○高級二組Master 2 (*40-49歲) ○高級三組Master 3 (*50歲或以上) (*以比賽當日之年齡作率)
是否香港大學就讀學生? 是 🗆 (讀必須於比賽當天出示學生証登記)
姓名:(中文)(English) 性別:□男 □女
出生日期:/ (日/月/年)年齡:歲月 (計算至比賽當日)
身份證號碼:
電郵:
監護人簽名:
緊急事故聯絡人:
姓名:電話:
<u>參加者聲明及保證</u>
本人現參加 <b>薄扶林慈善挑戰盃營家庭同樂日2014</b> ,僅此聲明並作出保證,本人會遵守所有有關 之活動規例和主辦機構之臨時安排及倘於活動期間發生意外,包括死亡、受傷或財物損失,本 人將自行承擔一切責任。主辦機構、各贊助機構及支援機構無須對此作出賠償或負上任何法律 責任。若本人在活動期間發生事故而導致主辦機構支付額外開支,本人願意對主辦機構作出合 理之賠償。本人亦授權予舉辦者及其贊助商選用任何有關此賽事之相片,錄影帶及賽事紀錄作 任何合法用途。
#個人組別簽署 本人已悉並同意遵守参加條件
簽署:()(請以正楷填寫全名)

報名辦法:一.網上報名www.hkmsa.hk或www.marathon.hku.hk

二.填妥下列表格連同劃線支票(抬頭請註明 "Hong Kong Multisports

Association Ltd" 寄回 P.O.Box No. 71264 Kowloon Central Post Office收。

信封面請注明: PFL RUN 2014

三報名一經接納,所有善款及費用恕不退還。

## PFL Challenge- Charity Run 2014 Application Form Individual Categories

man radial Carogonico
(*actual age on race day)
Are you HKU Student ? Yes ☐ (Please produce a student I.D card on race day)
Name :(Chinese)(English) Sex : □M □F
D.O.B:/ (dd/mm/yy) Age: yrs months (Calculated up to the date of the race)
ID no. :XXXX(X)_ Tel : Address :
E-mail : Fax :
Guardian's signature: *A signature is required for those who are under 18 In case of emergency, please contact:
Name : Tel :
Disclaimer/Indemnity I, the undersigned, wish to enter for the 8th Pokfulam Challenge - Charity Run & Family Day 2014 I jointly and severally confirm and agree that we shall comply to all relevant rules and regulations and other ad hoc arrangements/decisions made by the Organizers; taking part in this event is entirely at my own risks and that I will not hold HK Multisports Association Ltd., or any sponsors/supporting organizations, responsible for any accident of whatever kind, resulting in death or injury, or for any damage to or loss or destruction of personal properties during the course of the event. I also agree to indemnify or reimburse the Organizers in respect of any additional expenses or costs incurred by the Organizers arising from or in connection with my participation in the event. I grant permission to the organizers or its agents to use any photograph, video or any other record of the event for any lawful purpose.
<b>Signature 簽名</b> I have read and agree to the Terms & Conditions set out here in.
Signature: ( )(Full Name)

## Entry Methods

- 1. Online registration please browse www.hkmsa.hk or www.marathon.hku.hk
- 2. By mail please send the completed entry form together with the entry fee (cheque payable to "Hong Kong Multisports Association Ltd"; please do not send cash) to P.O. Box 71264, Kowloon Central Post Office. Please mark "PFL Run 2014" on envelope
- 3. Once entry is accepted, all entry and donations will not be refunded.